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    ROMÂNIA 
JUDEŢUL VASLUI 

      CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI HUŞI 
       735100 – Huşi, Judeţul Vaslui, str.1 Decembrie, nr. 9 

      tel. 0235 - 480009 / fax  0235 - 480126 
     web : www.primariahusi.ro 

e-mail : primar@primariahusi.ro  

  
 

PROCES VERBAL 
           Încheiat astăzi 01 august 2024 în cadrul ședinței extraordinare a Consiliului 
Local al municipiului Huşi, convocata conform Dispoziţiei primarului municipiului 
Huşi nr.614 din 29.07.2024 
 
          Conform Dispoziţiei primarului municipiului Huşi nr.614 din 29.07.2024 a fost convocat  

în  ședință extraordinară Consiliul  Local al municipiului Huşi pentru data de 01 august  2024 , 

ora 15,00, la camera nr.20 din Primăria Municipiului Huși. 

          La şedinţa participă : ing.Ciupilan Ioan – primarul municipiului Husi, jr.Monica 

Dumitrașcu – secretar general al municipiului Huși. 

          Ca invitaţi  la şedinţa participă : jr.Irina Filote- șef Serviciu Administrație Publică Locală 

,ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica, ing.Dumascu Emanoel – sef Serviciu 

Tehnic,  Damian Valerică,Micnea Mariana, Tirdea Oana,Antohi Tatiana – salariati in cadrul 

Serviciului  Managementul Proiectelor Europene, dl.Boeru Sergiu – consilier personal al  

primarului municipiului Husi.  

         La ședința Consiliului Local al municipiului Huși din 01 august 2024    

 a  participat reprez.  presa locală. 

         Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin afişare pe  site-ul instituţiei , în data de  

29.07.2024   a Dispoziției de convocare nr.614 din 29.07.2024. 

        Secretarul general  al municipiului Huși, jr.Monica Dumitrașcu: La ședința CL Huși din data 

de  01 august 2024 , din totalul de 18  consilieri în funcție sunt prezenţi la şedinţa un număr de 18 

consilieri locali, din care: 17 consilieri locali prezenti fizic in sala de sedinta, 1 consilier local  a 

fost  prezent folosind   mijloace electronice utilizând o platformă online de videoconferință 

(domnul Romila Claudiu) .Se constată că şedinţa este legal constituită. 

          Secretarul  general al municipiului Huşi , jr.Monica Dumitrașcu solicită domnilor consilieri 

să facă propuneri pentru preşedintele de şedinţă pentru o perioada de 3 luni de zile ( august  2024 

, septembrie 2024, octombrie 2024).              

           Domnul   consilier Focia Alexandru  :  Propun  ca preşedinte de şedinţa pentru o perioada 

de 3 luni de zile ( august  2024 , septembrie 2024, octombrie 2024) pe doamna  consilier local 

Gabriela Matei. 

         Secretarul  general al municipiului Huşi , jr.Monica Dumitrașcu : Daca mai sunt alte 

propuneri?  

         Domnul   consilier Țocu Cătălin :  Propun  ca preşedinte de şedinţa pentru o perioada de 3 

luni de zile ( august  2024 , septembrie 2024, octombrie 2024) pe domnul consilier Cocuz Adrian. 

         Domnul consilier Cocuz Adrian: “Interesanta propunere!?” 

         Secretarul general al municipiului Huşi , jr.Monica Dumitrașcu :  Alte propuneri? Daca nu 

mai sunt alte propuneri, supun la vot propunerea ca doamna  consilier Matei Gabriela  sa fie 

desemnat presedinte de sedinta pentru o perioada de 3 luni de zile ( august  2024, septembrie 

2024, octombrie 2024). Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere)?  
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           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu - - X 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian - - X 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela - - X 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta - - X 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  - - X 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Propunerea (doamna 

consilier Matei Gabriela - presedinte de sedinta pentru o perioada de 3 luni de zile ( august  

2024, septembrie 2024, octombrie 2024) a fost aprobată  cu  11  voturi  pentru), 7 abținere) - 

consilieri locali: Aghiorghiesei Costel, Bobârnat Radu, Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Popa 

Cătălina Eugenia, Rotariu Nicoleta, Țocu Cătălin. 

 

         Secretarul general al municipiului Huşi , jr.Monica Dumitrașcu : Supun la vot 

propunerea ca domnul  consilier Cocuz Adrian  sa fie desemnat presedinte de 

sedinta pentru o perioada de 3 luni de zile ( august  2024, septembrie 2024, 

octombrie 2024). Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere)?   
           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  - - X 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  - - X 

5.  Cocuz Adrian X - - 
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6.  Corjinschi Ioan Alexandru - - X 

7.  Focia Alexandru - - X 

8.  Mardari Gianina - - X 

9.  Matei Ionel  - - X 

10.  Matei Gabriela - - X 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza - - X 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel - - X 

15.  
Romila Claudiu  

 

- - 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania - - X 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Propunerea (domnul 

consilier  Cocuz Adrian  - presedinte de sedinta pentru o perioada de 3 luni de zile ( august  2024, 

septembrie 2024, octombrie 2024) a fost respinsă cu 7 voturi pentru) -consilieri locali: 

Aghiorghiesei Costel, Bobârnat Radu, Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia, 

Rotariu Nicoleta, Țocu Cătălin, 11 abținere). 

 
         Preşedinte de şedinţa pentru o perioada de 3 luni de zile ( luna august  2024 , luna 

septembrie  2024, luna octombrie  2024)  este doamna   consilier local GABRIELA  MATEI. 

 

        Secretarul general al municipiului Huși, jr.Monica Dumitrașcu : Avand in vedere ca a fost  

desemnat presedintele de ședință  pentru aceasta lună, dau cuvantul doamnei   consilier local 

Gabriela Matei. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna   consilier local Matei Gabriela : Buna ziua! Ordinea de zi 

este  alcatuita dintr-un numar de 10 puncte.De asemenea, exista 3(trei) proiecte de hotarare 

propuse completare la ordinea de zi: 

          I.PH.nr.344 din 30.07.2024 (inscris suplimentar pe ordinea de zi a sedintei CL din 

01.08.2024) privind aprobarea bugetului proiectului “Reducerea Emisiilor de Carbon in 

Municipiul Husi bazata pe Planul de Mobilitate Urbana Durabila” cod SMIS 324697 și a 

contribuției proprii a UAT Municipiul Huși la finanțarea acestuia, urmare depunerii Cererii de 

finanțare și începerii perioadei de implementare a etapei a II a,  finantata  in cadrul Programului 

Regional Nord Est 2021-2027 , initiator primarul municipiului Husi. 

           II.PH.nr.345 din 01.08.2024 (inscris suplimentar pe ordinea de zi a sedintei CL din 

01.08.2024) privind alocarea sumei de  115.242,45 lei  cu  TVA inclus pentru construire drum de 

acces in parcarea din incinta Bazei Sportive, situata pe str.Ciprian Porumbescu nr.44, din 

municipiul Husi, judetul Vaslui- initiator primarul municipiului Husi. 

            III.PH.nr. 346 din_01.08.2024  (inscris suplimentar pe ordinea de zi a sedintei CL din 

01.08.2024) privind  actualizarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul   

"Modernizare  prin asfaltare străzi de interes local în municipiul Huşi, judetul Vaslui " – initiator 

primarul municipiului Husi. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna   consilier local Matei Gabriela : Supun la vot ordinea de 

zi completată. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.     
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         Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel X  - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

 

             Preşedintele de şedinţă, doamna   consilier  Gabriela Matei   : Ordinea de 

zi completată   a fost aprobata cu  18 voturi pentru). 

 

  Ordinea de zi are urmatorul continut : 

 
1. Proiect de hotărâre nr. 343 din 29.07.2024 privind  alegerea  preşedintelui de şedinţă a  

Consiliului Local al municipiului Huşi  pentru o perioadă  de 3 luni de zile , respectiv luna  

august  2024 , luna  septembrie  2024,  luna  octombrie  2024 – inițiator primarul 

municipiului Huși. 

 

2. Proiect de hotărâre nr. 334 din 29.07.2024 privind actualizarea bugetului proiectului 

“Bibliohub Vaslui“accesat in cadrul PNRR, Componenta7 Transformare 

digitala,Investitia 117-Scheme de finantare pentru biblioteci pentru a deveni hub-uri de 

dezvoltare a competentelor digitale,in care institutia noastra are calitatea de partener 3 – 

inițiator primarul municipiului Huși. 
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3. Proiect de hotărâre nr.335 din 29.07.2024 privind aprobarea bugetului proiectului cu 

finanțare europeană nerambursabilă “Regenerare cartier Corni din municipiul Husi prin 

realizare/dotare infrastructura educationala pentru educatia prescolara si modernizare 

spatii publice urbane “ Cod SMIS 325571, Prioritatea de investiții: PRNE_P6 O regiune 

educată, Apelul de proiecte: PR/NE/2024/6/RSO4.2/1/ Infrastructura școlară-Etapizate și 

a contribuției proprii  – inițiator primarul municipiului Huși. 

 

4. Proiect de hotărâre nr.336  din 29.07.2024 Privind aprobarea bugetului proiectului 

“Reabilitarea termica/modernizare sediul Primariei municipiului Husi” cod SMIS 325564 

și a contribuției proprii a UAT Municipiul Huși la finanțarea acestuia, urmare semnării 

Contractului de finanțare și începerii perioadei de implementare a etapei a II a,  finantata  

in cadrul Programului Regional Nord Est 2021-2027– inițiator primarul municipiului 

Huși. 

 

5. Proiect de hotărâre nr.337  din 29.07.2024 privind aprobarea bugetului proiectului cu 

finanțare europeană nerambursabilă “Reabilitarea, modernizarea şi echiparea 

infrastructurii educaţionale pentru corp clădire C1 al  Colegiului Agricol Dimitrie 

Cantemir“ Cod SMIS 324965, Prioritatea de investiții: PRNE_P6 O regiune educată, 

Apelul de proiecte: PR/NE/2024/6/RSO4.2/1/ Infrastructura școlară-Etapizate și a 

contribuției proprii  – inițiator primarul municipiului Huși. 

 

6. Proiect de hotărâre nr.338 din 29.07.2024 privind modificarea utilizarii excedentului 

bugetar in suma de 1.428,81 mii  lei rezultat din executia bugetelor  de venituri si 

cheltuieli ale activitatilor finantate integral  din venituri proprii la data de 31.12.2023 – 

inițiator primarul municipiului Huși. 

 

7. Proiect de hotărâre nr.339 din 29.07.2024 privind modificarea   utilizarii excedentului 

bugetar in suma de  14.619,54 mii  lei inregistrat la 31.12.2023  , ca sursa de finantare  a 

cheltuielilor sectiunii de dezvoltare buget local 2024 – inițiator primarul municipiului 

Huși. 

 

8. Proiect de hotărâre nr.340 din 29.07.2024 privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru perioada 2021 

- 2025 pentru obiectivul de investitii «Construire Casa Mortuara din cadrul Cimitirului 

Ortodox „Sf.Toma” din   Municipiul Huși, județul Vaslui›› – inițiator primarul 

municipiului Huși. 

 

9. Proiect de hotărâre nr.341 din 29.07.2024 privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru perioada 2023 

- 2026 pentru obiectivul Proiect “BiblioHub Vaslui” – inițiator primarul municipiului 

Huși. 

 

10. Proiect de hotărâre nr.342  din 29.07.2024 privind rectificarea bugetului local etapa 

august 2024– inițiator primarul municipiului Huși. 

 

      11.I.PH.nr.344 din 30.07.2024 (inscris suplimentar pe ordinea de zi a sedintei CL din 

01.08.2024) privind pentru aprobarea bugetului proiectului “Reducerea Emisiilor de Carbon in 

Municipiul Husi bazata pe Planul de Mobilitate Urbana Durabila” cod SMIS 324697 și a 

contribuției proprii a UAT Municipiul Huși la finanțarea acestuia, urmare depunerii Cererii de 
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finanțare și începerii perioadei de implementare a etapei a II a,  finantata  in cadrul Programului 

Regional Nord Est 2021-2027 , initiator primarul municipiului Husi. 

 

           12.II.PH.nr.345 din 01.08.2024 (inscris suplimentar pe ordinea de zi a sedintei CL din 

01.08.2024) privind alocarea sumei de  115.242,45 lei  cu  TVA inclus pentru construire drum de 

acces in parcarea din incinta Bazei Sportive, situata pe str.Ciprian Porumbescu nr.44, din 

municipiul Husi, judetul Vaslui- initiator primarul municipiului Husi. 

 

            13.III.PH.nr. 346 din_01.08.2024  (inscris suplimentar pe ordinea de zi a sedintei CL 

din 01.08.2024) privind  actualizarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul   

"Modernizare  prin asfaltare străzi de interes local în municipiul Huşi, judetul Vaslui " – initiator 

primarul municipiului Husi. 

 

Se trece la discutarea pe puncte a ordinei de zi: 
 

1. Proiect de hotărâre nr.343 din 29.07.2024 privind alegerea  preşedintelui de şedinţă 

a  Consiliului Local al municipiului Huşi  pentru o perioadă  de 3 luni de zile , 

respectiv luna  august  2024 , luna  septembrie  2024,  luna  octombrie  2024 – 

inițiator primarul municipiului Huși. 

       *Președinte de şedinţă  a  Consiliului Local al municipiului Huşi  pentru o perioadă  

de 3 luni de zile , respectiv luna  august  2024 , luna  septembrie  2024,  luna  octombrie  

2024 , a fost ales doamna consilier  Gabriela Matei . 

 
2. Proiect de hotărâre nr.334 din 29.07.2024 privind actualizarea bugetului proiectului 

“Bibliohub Vaslui“accesat in cadrul PNRR, Componenta7 Transformare 

digitala,Investitia 117-Scheme de finantare pentru biblioteci pentru a deveni hub-uri 

de dezvoltare a competentelor digitale,in care institutia noastra are calitatea de 

partener 3 – inițiator primarul municipiului Huși. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna   consilier  Gabriela Matei : Sunt discutii la acest proiect de 

hotarare?Da, va rog, doamna consilier Popa?! 
      Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “La acest proiect de hotarare sunt atasate 2(doua) 

oferte, una de 8000   fara TVA, si una de 12.000 lei , parca, nu am proiectul de hotarare in față, 

de 12.000 , tot fara TVA. Suma cu care se actualizeaza bugetul este de 10.400. Intreb de ce s-a 

bagat si TVA-ul, atata timp cat oferta este fara TVA?” 

       Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: Este normal. 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Poftim? 
        Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: Nu  este normal sa se puna 

si TVA-ul, daca se pune problema problema angajarii cheltuielii, respective decontarii,  nu  este 

la nivelul + TVA? 
        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Ofertantul spune ca este fara TVA. 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: La suma fara TVA, nu spune ca nu 

este platitor de TVA. Numai putin, spune cumva ofertantul ca nu este platitor de TVA? 

       Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Da. 

       Domnul consilier Bobârnat Radu: Da, aici este problema! Este spune ca este neplatitor de 

TVA, si aici oferta este cu tot cu TVA. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Da, si la buget,  in referatul facut, oferta este tot 

cu TVA. 

        Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica:” Poate este orientativ 

astazi, si ulterior se poate face alta oferta.” 
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       Domnul ing.Dumăscu Emanoel - șef Serviciu Tehnic: Numai putin , daca imi dati voie? Asta 

este, la materialele de sedinta se vine cu o oferta, un studiu de piata, care da valoarea estimata, 

dar  noi cand facem achizitia, nu inseamna ca luam neaparat de la ala, poate sa vina un ofertant 

platitor de TVA, care va factura  la suma aceea, TVA-ul, care trebuie sa-l platim. Din cauza asta 

apare. 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Pai stati asa un pic?! Chiar si in referatul pe care 

l-ati anexat si la buget, este mentionat sa se suplimenteze cu suma de  8000 lei, cat este oferta, 

fara TVA, am si precizat, este fara TVA. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Eu am inteles ce spuneti dvs, dar 

deocamdata,eu, si Primaria asta, nu am incheiat contract cu firma respective, noi avem oferta de 

8800 fara TVA, avem oferta de 12.000, si ce  avem mai departe, dar mai departe se va face 

achizitie , in momentul solicitarii de oferte , vor veni  niste valori, in momentul in care vor veni 

fara TVA, fiti siguri ca se va plati o factura  fara TVA, dar daca va fi cu TVA, va trebui  sa facem 

rectificare, asa cum am astazi o situatie, si o sa vedeti de ce natura.” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Ce suma aprobam noi pentru diriginte de santier? 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: 10,5 mii lei. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: In conditiile in care oferta este 8800 fara TVA. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Nu am o oferta, am doua. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Da, dar ceea pe care ati ales-o!? 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Eu, nu, noi toti de aici am tinut 

cont de oferta cea mai mica, fara TVA. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Ati tinut cont de oferta cu TVA, nu fata TVA. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Numai  un pic, domnule consilier!? 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: „Dar de ce nu ii ascultati si pe ceilalti, vorbiti numai 

dvs.in continuu aici!?” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “V-am ascultat destul de mult!” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: „Si eu v-am ascultat destul de mult!” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Daca va convine, bine, daca nu va 

convine!?” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:”Ne-am cam pierdut rabdarea!” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Cine este presedinte de sedinta? 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:”Da, treceti mai departe, ca aveti majoritate, treceti cu 

tavalucul asa, nu va mai intereseaza altceva!” 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Cand o sa aveti majoritate, o sa 

vorbim atunci. Nici pe mine nu ma intereseaza parerile tale.  Nu ma intereseaza parerile tale, 

intelegi ca nu fac incredintare directa azi!? Daca tu crezi ca au fac azi incredintare directa, sunt de 

acord cu parerea ta!” 

        Domnul consilier Bobârnat Radu:” Poate deveni mult peste, dar eu ma refer la oferta asta.” 
        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “In documentul pe care l-ati atasat, asa scrie.” 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:” TVA-ul daca nu mi-l factureaza, 

nu il platesc.” 

       Domnul consilier Bobârnat Radu:”Noi aprobam acum o suma de bani”. 
       Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Este o suma care se prinde in buget, 

nu este valoarea unui contract.” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:”La care trebuie sa facem economie”. 
         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “ Se modifica valoarea contractului.” 
         Domnul consilier Popa Cristinel: “Nu poti sa planifici  o cheltuiala fara TVA.” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:”Cum sa o planifici, daca ofertantul nu este platitor de 

TVA”. 
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        Domnul consilier Popa Cristinel:” Este ofertant, nu castigator de licitatie. Este o diferenta 

intre ofertant , si castigatorul licitatiei.” 

        Domnul consilier Bobârnat Radu:”Se poate face incredintare directa, dupa ce Consiliul 

Local aproba suma.” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Ce ne sugerati sa facem , este in 

felul urmator….. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:” Ce licitatie, ce se face licitatie pentru suma asta?” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:….sa nu mai facem nimic, si 

spunem, Popescu, habar nu am cine este firma respectiva, care are TVA trecut, v-o incredintam 

direct….” 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Dar nu s-a mai intamplat, domnule primar?” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Nu stiu, doamna, nu va acuz fara 

sa am dovezi.” 

        Domnul consilier Bobârnat Radu:” Noi o facem pentru ca avem dovezi rezonabile.” 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “ O facem pentru ca avem experienta.” 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Domnule Bobârnat, suspiciunile 

dvs., de 16 ani vi  le ascult in continuu!” 

        Domnul consilier Bobârnat Radu:”V-ati resemnat”. 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Si daca mai stau 4 ani de zile in 

functia asta, stau , de la o discutie pe care am avut-o acum 2 ani cu tine aici, si am spus ca daca, 

tu vei candida, si eu o sa candidez!” 

        Domnul consilier Bobârnat Radu:”Foarte bine, ma bucur ca ati candidat! Mai trebuie sa mai 

suportati inca 4 ani.”” 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Nu stiu daca o sa trebuiasca sa te 

mai suport 4 ani!?” 

        Domnul consilier Bobârnat Radu:” Nu aveti incotro, daca v-ati asumat treaba asta, o duceti 

pana la capat!.” 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier  Gabriela Matei :  Inainte de a trece sa supun la 

vot proiectul de hotarare,  solicit  comisiilor  de specialitate sa prezinte avizele pentru proiectele 

de hotarare inscrise  pe ordinea de zi a sedintei CL Husi  din  01 august  2024  , daca se poate?  

          Domnul consilier  Focia Alexandru : Din partea Comisiei  juridică şi de disciplină, pentru 

administraţie publică  locală, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor 

cetăţeneşti – exista  avize favorabile  pentru toate  proiectele  de hotarare.  

            Domnul consilier Popa Cristinel : Din partea Comisiei  de studii, prognoze şi programe 

economico-sociale, buget, finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ - exista  avize favorabile  

pentru toate  proiectele  de hotarare. 

             Domnul consilier Popa Cristinel : Din partea Comisiei  pentru învăţământ, culte,cultură, 

tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie socială, protecţia copilului, familie - exista avize 

favorabile pentru toate proiectele de hotarare.   

           Domnul consilier Blănariu Victor : Din partea Comisiei pentru amenajarea teritoriului şi 

urbanism, administrarea domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – exista avize favorabile pentru toate 

proiectele de hotarare.   

          Doamna   consilier Patrașcu Luiza  : Din partea Comisiei  de comunicare, integrare 

europeana, relatii cu alte consilii locale sau organisme similare, relatii externe - exista avize 

favorabile  pentru  toate proiectele  de hotarare. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna   consilier  Gabriela Matei : Daca am incheiat  discutiile, 

supun la vot  proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
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     Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu - - X 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian - - X 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela - - X 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta - - X 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  12 voturi  pentru), 6 abținere) – consilierii  locali Aghiorghiesei Costel, 

Bobârnat Radu, Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia, Rotariu Nicoleta. 

 

3. Proiect de hotărâre nr.335 din 29.07.2024 privind aprobarea bugetului 

proiectului cu finanțare europeană nerambursabilă “Regenerare cartier 

Corni din municipiul Husi prin realizare/dotare infrastructura 

educationala pentru educatia prescolara si modernizare spatii publice 

urbane “ Cod SMIS 325571, Prioritatea de investiții: PRNE_P6 O 

regiune educată, Apelul de proiecte: PR/NE/2024/6/RSO4.2/1/ 

Infrastructura școlară-Etapizate și a contribuției proprii  – inițiator 

primarul municipiului Huși. 
       Preşedintele de şedinţă, doamna   consilier Gabriela Matei  precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 
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• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie 

socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii locale sau 

organisme similare, relatii externe – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

        Preşedintele de şedinţă, doamna   consilier  Gabriela Matei : Sunt discutii la acest proiect de 

hotarare? Daca nu sunt discutii ,supun la vot  proiectul de hotarare în variantă propusă de 

inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

     Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

19.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

20.  Blănariu Victor  X - - 

21.  Bobârnat Radu X - - 

22.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

23.  Cocuz Adrian X  - - 

24.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

25.  Focia Alexandru X - - 

26.  Mardari Gianina X - - 

27.  Matei Ionel  X - - 

28.  Matei Gabriela X  - - 

29.  Nacu Mihaela X - - 

30.  Patrașcu Luiza X -            - 

31.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

32.  Popa Cristinel X - - 

33.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

34.  Rotariu Nicoleta X - - 

35.  Toma Cătălina Tania X - - 

36.  Țocu Cătălin  X - - 

 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  18 voturi  pentru). 

 

4. Proiect de hotărâre nr.336  din 29.07.2024 privind aprobarea bugetului 

proiectului “Reabilitarea termica/modernizare sediul Primariei 

municipiului Husi” cod SMIS 325564 și a contribuției proprii a UAT 

Municipiul Huși la finanțarea acestuia, urmare semnării Contractului 
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de finanțare și începerii perioadei de implementare a etapei a II a,  

finantata  in cadrul Programului Regional Nord Est 2021-2027– inițiator 

primarul municipiului Huși. 
     Preşedintele de şedinţă, doamna   consilier Gabriela Matei  precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii locale sau 

organisme similare, relatii externe – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

        Preşedintele de şedinţă, doamna   consilier  Gabriela Matei : Sunt discutii la acest proiect de 

hotarare? Daca nu sunt discutii ,supun la vot  proiectul de hotarare în variantă propusă de 

inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

     Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

 

         Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  18 voturi  pentru). 
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5. Proiect de hotărâre nr.337  din 29.07.2024 privind aprobarea bugetului 

proiectului cu finanțare europeană nerambursabilă “Reabilitarea, 

modernizarea şi echiparea infrastructurii educaţionale pentru corp 

clădire C1 al  Colegiului Agricol Dimitrie Cantemir“ Cod SMIS 324965, 

Prioritatea de investiții: PRNE_P6 O regiune educată, Apelul de 

proiecte: PR/NE/2024/6/RSO4.2/1/ Infrastructura școlară-Etapizate și a 

contribuției proprii  – inițiator primarul municipiului Huși. 
     Preşedintele de şedinţă, doamna   consilier Gabriela Matei  precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie 

socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

•  Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii locale sau 

organisme similare, relatii externe – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

        Preşedintele de şedinţă, doamna   consilier  Gabriela Matei : Sunt discutii la acest proiect de 

hotarare? Daca nu sunt discutii ,supun la vot  proiectul de hotarare în variantă propusă de 

inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

        Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 
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18.  Țocu Cătălin  X - - 

 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  18 voturi  pentru). 

 

6. Proiect de hotărâre nr.338 din 29.07.2024 privind modificarea utilizarii 

excedentului bugetar in suma de 1.428,81 mii  lei rezultat din executia 

bugetelor  de venituri si cheltuieli ale activitatilor finantate integral  din 

venituri proprii la data de 31.12.2023 – inițiator primarul municipiului 

Huși. 
      Preşedintele de şedinţă, doamna   consilier Gabriela Matei  precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 
        Preşedintele de şedinţă, doamna   consilier  Gabriela Matei : Sunt discutii la acest proiect de 

hotarare? Da, domnule consilier Bobârnat Radu?! 

             Domnul consilier Bobârnat Radu: Doamna director economic, daca puteti sa ne spuneti 

care este explicatia reportarii  acestor sume de catre institutiile  de invatamant? 

             Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: Cum? 

             Domnul consilier Bobârnat Radu: Care este explicatia reportarii  acestor sume de catre 

institutiile  de invatamant? 

            Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: Asta este “o oglinda” la 

tot ce a insemnat hotararea de consiliu local care este aprobata la inceputul anului, excedent 

bugetar la autofinantare. Executivul la data de astazi propune ca suma de la “activitatea pasunat” 

sa fie transferata la bugetul local , potrivit unui art.70 din Legea nr.273. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:Nu, la unitatile de invatamant ce se intampla? Inafara de 

Gradinita 10, toate celelalte institutii de invatamant  au restituit. 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: Da, asta s-a intamplat, 

sunt activitati autofinantate si unitatile de invatamant, si intra sub acelasi regim. Excedentul 

bugetar  la 31.12. se reporteaza in anul financiar urmator. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:Deci, au excedent? 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: De unde rezulta excedentul acesta? S-au dat mai 

multi bani decat le trebuia? 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Sau nu au cheltuit!?Doamna director, am pus o intrebare, 

acum va suparati si dvs. ca primarul , daca pun o intrebare!? 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica:Nu,  eu incerc  sa va 

raspund, pot sa aduc hotararea de consiliu  local…. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Dar nu este nevoie, sa ne explicati care este fenomenul, 

de ce s-a ajuns aici! 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: La incheierea oricarui 

exercitiu financiar, fie la  buget local, fie la activitati autofinantate, …. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:Cum se explica practic excedentul? De ce au ramas bani, 

ca sa zic asa?! 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: Pentru ca nu a angajat 

cheltuieli institutia respectiva. 
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          Domnul consilier Bobârnat Radu: Li s-a dat bani in buget si nu au putut sa-i cheltuiasca? 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: Dar nu este buget local, 

sunt autofinantare. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Este autofinantare. 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: La data la care s-a 

aprobat in luna ianuarie reportarea, este facuta in baza solicitarii fiecarei scoli. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Au ramas niste bani. 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: Asa, corect! 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: De ce le-au ramas banii acestia, de ce nu i-au cheltuit? 

         Preşedintele de şedinţă, doamna   consilier  Gabriela Matei : Sunt bani de la concediile 

medicale ale cadrelor. 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: Nu despre asta este vorba. 

         Domnul consilier Popa Cristinel: Sunt autofinantate, institutiile de invatamant pot sa isi 

prevada bani  in buget, sa nu-i cheltuie, ca sa le raman bani. 

        Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica:De obicei, va dau un 

exemplu, la Colegiul Agricol lucrul acesta se intampla anual, da, cea mai mare parte a sumei este 

la Colegiul Agricol, inclusiv  la “Cuza-Voda”, are cantina, sunt veniturile lor proprii , din care  

s-au angajat atatea  cheltuieli,  au o diferenta, legea le permite, sa angajeze cheltuieli in anul 

2024, sold an precedent+veniturile din anul 2024.Daca doriti, va aduc si hotararea CL!? 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: “Nu, eu stiu care este explicatia, dar ma multumesc cu 

ce ati spus dvs.” 

            Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: “Nu puteti sa imi 

spuneti si mie?” 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: Poftim? 

            Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: Nu puteti sa imi spuneti 

si mie? 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: „Eu pot, dar nu stiu daca acceptati dvs. explicatia asta?” 

           Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: “Da, spuneti?! Dar cum 

sa nu accept, cum mi-as permite!?” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: „Haideti sa mergem mai departe!” 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: Imi cer scuze, dar am putea sa le sugeram, banii acestia 

care raman, sa-i folosim pentru premierea unor copii, era o sugestie. 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: Domnul consilier Țocu, 

stati un pic, soldul acesta va fi folosit pe destinatii, tot de fiecare scoala in parte. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: Am inteles, au ramas niste bani, dar daca toto au ramas, nu 

ar putea sa-i cheltuiasca…. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Consiliul de Administratie al 

fiecarei scoli decide destinatia banilor. 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: Chiar am sa fac o astfel de solicitare.Am fost multe vreme 

in CA la Colegiul Agricol. Asta am intrebat, daca din punct de vedere financiar putem sa facem 

astfel de propuneri? 

          Domnul consilier Popa Cristinel: Nici o scoala nu-si cheltuieli banii de la venituri proprii 

intr-un an, tot timpul mai lasa pentru “diverse evenimente” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: „Mai lasa, ca sa-i dea inapoi la Primarie.” 

          Domnul consilier Popa Cristinel: Nu-i da la nici o Primarie, sunt banii lor, noi trebuie sa-i 

trecem prin CL, asta este formalitatea, sa-i trecem prin CL….. 

          Domnul consilier Focia Alexandru : De pe un an bugetar pe altul. 

          Domnul consilier Popa Cristinel:….exact, de pe un an bugetar pe altul. 
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          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: Trebuie sa le pastrez 

destinatia, este logic, este foarte logic. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Nu-i luam noi sa le dam o 

destinatie, sa-i  ducem nu stiu unde, pe alt capitol de cheltuieli, raman tot in cadrul unitatii de 

invatamant, si in functie de capitolele in care le-au prins, ii pot cheltui atunci cand au nevoie. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin:Este in regula, daca este asa. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Nu, daca este asa, crede-ma,  asa 

este! 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: Nu am nici un motiv sa ma indoiesc de buna dvs. credinta. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: O spun si astazi, o spun de 16 ani 

incoace, haideti, veniti la comisii, haideti sa mai stam si aia care suntem “Toma necredinciosul”, 

tot “Toma care acuzam”, tot Toma care…. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:Dar aici ce avem de facut? 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:… sa stam cu documentele in față, 

să stea functionarul cu 4 dosare in față si sa explice, dar asa „ne trezim la ora 4,00” , punem 

intrebari si vrem raspunsuri ! 

        Domnul consilier Țocu Cătălin: Din partea mea, in ce ma priveste, a fost o intrebare de 

“buna-credinta”. 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: „Nu pe tine(Țocu Cătălin) te acuza, pe mine ma acuza.Are 

nevoie sa faca majoritate cu tine.” 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Suntem in Consiliile de 

Administratie, putem sa sugeram anumite cheltuieli, anumite lucruri. 

           Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica:Cel putin , la cele 2 

Gradinite, exclusiv  hrana pentru copii.  

          Doamna consilier  Patrașcu Luiza: Asta vroiam sa spun. 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica:Se  incaseaza si este data 

destinatie.  Toata documentatia poate sa va fie pusa la dispozitie. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin:Eu nu sunt specialist in domeniul economic, insa… 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica:Dar putem explica. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: Da, vorba cuiva de aici, de asta suntem aici, ca sa 

explicam, dar eu nu inteleg mecanismul acesta, toate gradinitele, scolile se plang ca nu au aia, ca 

nu au mai stiu eu ce, dar ajungem la finalul unui an financiar, si bun, hai sa dam banii inapoi! 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: Dar nu-i da inapoi! 

         Doamna consilier  Patrașcu Luiza: Imi permiteti sa va raspund, ca sa intelegeti!? 

         Domnul consilier Țocu Cătălin:Va rog! 

         Doamna consilier  Patrașcu Luiza: Taxa de hrana a parintilor, pentru copii, da? sunt parinti 

care platesc pentru un an scolar intreg. 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: Si prind 2 ani financiari. 

         Doamna consilier  Patrașcu Luiza: Exact! Normal ca banii aceia raman in cont, la sfarsitul 

anului financiar , se trag, si in ianuarie iarasi se vireaza inapoi. Banii aceia raman strict pentru 

hrana, este taxa platita de parinti, nu ai voie sa faci altceva. 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Se trec in buget cu aceeasi 

destinatie care au avut-o anul trecut. 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: De exemplu, la Scoala nr.3, in momentul in care va fi 

oportuna o astfel de discutie, voi aduce cu siguranta in discutie aspectele acestea, voi intreba de 

unde provine excedentul si cum poate fi cheltuit? 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: De ce nu scrie aici ca sunt din venituri proprii ? 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: Domnule Bobârnat, este o 

modificare la o hotarare deja aprobata. 
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        Domnul consilier Bobârnat Radu: De ce nu scrie ca banii acestia sunt din venituri proprii? 

        Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: Daca scrie autofinantate?! 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: Nu scrie. 

        Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: Scrie in titlul proiectului 

de hotarare, domnule Bobârnat! Scrie in titlul proiectului de hotarare. 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: Eu ma uit la Art.3, pe mine acolo ma intereseaza. 

        Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: Scrie “excedent bugetar la 

institutii finantate integral  din venituri proprii. Art.1. 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: Nu Art.1, la Art.3. 

        Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: Este scris la Art.1, 

celelalte sunt alineate. 

           Preşedintele de şedinţă, doamna   consilier  Gabriela Matei : Daca  avem avizele 

comisiilor de specialitate , pot sa supun la vot  proiectul de hotarare în variantă propusă de 

inițiator? 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Si la Art.3 trebuia sa scrieti. 

           Preşedintele de şedinţă, doamna   consilier  Gabriela Matei : Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.  Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  18 voturi  pentru). 
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7. Proiect de hotărâre nr.339 din 29.07.2024 privind modificarea   utilizarii 

excedentului bugetar in suma de 14.619,54 mii lei inregistrat la 

31.12.2023  , ca sursa de finantare  a cheltuielilor sectiunii de dezvoltare 

buget local 2024 – inițiator primarul municipiului Huși. 
     Preşedintele de şedinţă, doamna   consilier Gabriela Matei  precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna   consilier  Gabriela Matei : Sunt discutii la acest proiect de 

hotarare? Da, spuneti, doamna consilier Popa? 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Vad ca s-a facut o economie la Baia Populara, de 

152.000. 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica:Da, am spus si in sedinta 

precedenta, este unul din proiectele in curs, se inregistreaza o economie de 152.000. Baia 

Populara a fost finantata din venituri proprii, din credit bugetar angajat anul trecut, si parte din 

excedent. La data prezentei, practic, se inregistreaza o economie in cadrul excedentului bugetar 

repartizat pentru Baia Populara. Se retrage suma reprezentand economie, si se repartizeaza catre 

obiectiv “Casa Mortuara”. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: De ce nu putem sa repartizam pentru altceva? 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: Pentru ce altceva? 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Tocmai am primit un proiect de hotarare sa se 

construiasca o aleea de acces la Baza sportiva. Si acolo ati dat un aviz de felul, ca o sa faceti rost 

de bani. 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica:Da, Proiectul de hotarare 

la care faceti referire , este venit la mine, astazi. O sa se identifice si aici sursa, si o sa se aloce, 

asa cum s-a gasit pentru toate pana acuma. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Ma lasati si pe mine, daca tot 

ridicati probleme de investitii , vi le spun eu. La proiectul tehnic de la Baza sportive nu a  avut 

acces nici unul dintre noi. Noi asteptam sa facem receptia, am avut de tras curentul electric, in 

momentul in care am avut si eu acces la proiect si la tot ce inseamna cheltuieli eligibile de la 

CNI, acele posti, nici nu am stiut ca sunt laterale, eu stiam ca se intra pe acces….” Ma scuzati , 

trebuie sa raspund la acest telefon. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna   consilier  Gabriela Matei : Mai sunt alte discutii? Daca 

nu mai sunt , supun la vot  proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

     Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu - - X 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian - - X 
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6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela - - X 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta - - X 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  12 voturi  pentru), 6 abținere) – consilierii  locali Aghiorghiesei Costel, 

Bobârnat Radu, Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia, Rotariu Nicoleta. 

 

8. Proiect de hotărâre nr.340 din 29.07.2024 privind actualizarea creditelor 

de angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al 

Municipiului Husi, pentru perioada 2021 - 2025 pentru obiectivul de 

investitii «Construire Casa Mortuara din cadrul Cimitirului Ortodox 

„Sf.Toma” din   Municipiul Huși, județul Vaslui›› – inițiator primarul 

municipiului Huși. 
       Preşedintele de şedinţă, doamna   consilier Gabriela Matei  precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

         Preşedintele de şedinţă, doamna   consilier  Gabriela Matei : Sunt discutii la acest proiect de 

hotarare? Da, va rog, domnule consilier Bobârnat!? 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: „Nu contestam oportunitatea Casei Mortuare, ci valoarea 

foarte mare a acestei investitii, exagerat de mare.” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Unde suntem? 

         Preşedintele de şedinţă, doamna   consilier  Gabriela Matei : La Proiectul “Casa Mortuara”. 
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         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Puteti sa verificati cat vreti dvs, 

este un proiect tehnic, niste indicatori facuti de un proiectant, este o lucrare care se realizeaza in 

urma unei licitatii, si are valoarea asta. Asta s-a aprobat, asta s-a licitat, da?” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Am mai discutat despre asta. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Pentru utilitati s-au gasit sume. 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica:”Doamna Popa, dar m-ati 

intrebat in Comisie…. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Stiu, tocmai! 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: …v-am dat toate 

detaliile…. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Dar nu am spus ca nu mi-ati dat toate detaliile, 

dar asta nu inseamna ca vom fi de acord cu asemenea  suma care a fost  alocata.” 

           Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: …v-am dat toate 

detaliile in ce priveste componenta  pe deviz general, inclusiv acele cheltuieli “diverse si 

neprevazute”, neangajate, inclusive cheltuielile cu utilitatile, inclousiv valoarea contractului, 

inclusiv actul aditional semnat la data….,adica?! Totul este legal.” 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Doamna, acelasi proiectant proiectase si pentru 

Cinematograf , de 1.800.000 lei.” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “La Cinematograf, verificati 

devizul general pe care  l-am primit de la CNI, si vedeti care este valoarea reala a 

Cinematografului!?” 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “De unde sa-l obtin?” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:” Dar este, a fost!” 

           Preşedintele de şedinţă, doamna   consilier  Gabriela Matei : Daca nu mai sunt alte 

discutii,supun la vot  proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu - - X 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian - - X 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela - - X 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  

- - 
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online de 

videoconferinta 

16.  Rotariu Nicoleta - - X 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

 

         Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  12 voturi  pentru), 6 abținere) – consilierii  locali Aghiorghiesei Costel, 

Bobârnat Radu, Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia, Rotariu Nicoleta. 

 

9. Proiect de hotărâre nr.341 din 29.07.2024 privind actualizarea creditelor 

de angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al 

Municipiului Husi, pentru perioada 2023 - 2026 pentru obiectivul 

Proiect “BiblioHub Vaslui” – inițiator primarul municipiului Huși. 
       Preşedintele de şedinţă, doamna   consilier Gabriela Matei  precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna   consilier  Gabriela Matei : Sunt discutii la acest proiect de 

hotarare? Daca nu sunt discutii ,supun la vot  proiectul de hotarare în variantă propusă de 

inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

     Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel X - - 
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15.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  18 voturi  pentru). 

 

10. Proiect de hotărâre nr.342  din 29.07.2024 privind rectificarea bugetului 

local etapa august 2024– inițiator primarul municipiului Huși. 
      Preşedintele de şedinţă, doamna   consilier Gabriela Matei  precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna   consilier  Gabriela Matei : Sunt discutii la acest proiect de 

hotarare? Daca nu sunt discutii ,supun la vot  proiectul de hotarare în variantă propusă de 

inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

     Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu - - X 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian - - X 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela - - X 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 
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16.  Rotariu Nicoleta - - X 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  12 voturi  pentru), 6 abținere) – consilierii  locali Aghiorghiesei Costel, 

Bobârnat Radu, Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia, Rotariu Nicoleta. 
 

        I.PH.nr.344 din 30.07.2024 (inscris suplimentar pe ordinea de zi a sedintei 

CL din 01.08.2024) privind aprobarea bugetului proiectului “Reducerea 

Emisiilor de Carbon in Municipiul Husi bazata pe Planul de Mobilitate 

Urbana Durabila” cod SMIS 324697 și a contribuției proprii a UAT 

Municipiul Huși la finanțarea acestuia, urmare depunerii Cererii de finanțare 

și începerii perioadei de implementare a etapei a II a,  finantata  in cadrul 

Programului Regional Nord Est 2021-2027 , initiator primarul municipiului 

Husi. 
           Preşedintele de şedinţă, doamna   consilier Gabriela Matei  precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii locale sau 

organisme similare, relatii externe – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

        Preşedintele de şedinţă, doamna   consilier  Gabriela Matei : Sunt discutii la acest proiect de 

hotarare? Da, doamna consilier Popa?! 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: S-a mai terminat”Terminalul” acela, Depoul acela 

pentru  microbuze, s-a terminat? 

        Domnul consilier Țocu Cătălin: Autobuze, autobuze. 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Da, autobuze, autobuze electrice. 

        Domnul consilier Țocu Cătălin: “Dar stiti unde sunt garate? Langa “tabara pentru refugiati”. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:  Am inteles ca au niste kit-uri care trebuie 

montate pe ele. 

        Domnul consilier Țocu Cătălin: “Sobolani au pe ele, cu siguranta, care mananca cablurile 

electrice”. 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:  Cred ca nu vorbiti serios? 

        Domnul consilier Țocu Cătălin:”Vorbesc foarte serios! O sa va spuna asta specialistii, intr-o 

zi .” 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:  “Este vorba de vreo 40 milioane, daca nu si mai 

mult, lei, proiectul acesta.” 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: Dar ce mai este de facut acolo? Poate ne spune domnul 

Boeru?! 

        Domnul consilier Țocu Cătălin:”Poate ne spune domnul din spatele dvs.” 
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        Domnul ing.Damian Valerică – consilier, Serviciul Managementul Proiectelor Europene: 

Daca sunt sobolani? Nu stiu. 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:  Dar in ce stadiu se afla? 

        Domnul ing.Damian Valerică – consilier, Serviciul Managementul Proiectelor Europene: 

„Daca nu s-a aprobat finantarea din luna decembrie, constructorul a facut lucrari de 1 milion de 

lei, la Terminal, dar neprimindu-si banii, omul nu a mai continuat lucrarile, a continuat numai 

lucrarile  care  au fost finantate pe neeligibile.” 

        Domnul consilier Țocu Cătălin:” Dar mai vine domnul Iacob, de exemplu, ar putea sa 

colaboreze cu domnul Croitoru, sa faca vreo donatie domnul Ioan Iacob, sa faca vreo donatie.” 

         Domnul ing.Damian Valerică – consilier, Serviciul Managementul Proiectelor Europene: 

Nu va stiu pe dvs.( Țocu Cătălin)  , intamplator  va stiu, ca ati candidat, dar in rest!? 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: “Sunt consilier local, am candidat din partea AUR.” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Ne spuneti si noua , cu garajele pentru autobuzele 

electrice, ce se intampla, in ce stadiu se afla?  

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Pe mine m-ati intrebat? 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:Da, pe dvs., eram la Proiectul de hotarare... 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Da, am inteles, stiu ce  v-a raspuns 

domnul Damian, nu s-a semnat  finantarea, dar nu este vina noastra, de abia azi se semneaza 

finantarea, constructorul are un termen, pana la sfarsitul lui octombrie, sa le execute, sper sa vrea 

sa se incadreze in termen, sa vrea  sa le termine pana la 01 octombrie, m-am saturat de 

constructori….” 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:  Dar cine este constructorul? 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Croialy”, daca il stiti!? 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:  “A, este acelasi care face si aici, care face si 

Teatru de vara,….?” 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Are 3, 4 lucrari, dar cu chiu cu vai 

a reusit sa termine una!” 

        Domnul consilier Bobârnat Radu:”Astia sunt cei mai importanti, Croitoru, Gheuca, si cu 

Iacob.” 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Da, doamna, eu i-am adus la 

licitatie. Uitati-va, domnule Bobârnat, care au venit la licitatie, si care au castigat?!” Croitoru, din 

cate stiu, a fost descalificat la Primarie ” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:”La licitatie se duc acei care stiu ca au cu cine sa lucreze, 

ca li se semneaza documentele.” 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Domnule consilier, dvs. care 

sunteti jurist, ar trebui  sa stiti ca la licitatie sunt anumite conditii care trebuie respectate”. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:”Tocmai, ca stiu.” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:” Dar de  facut  misto, ca am 

pierdut alegerile, si ne intereseaza numai ….” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:”Sunt asa de suparat ca am pierdut alegerile, ca nu mai 

pot!” 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Nici pe mine nu ma priveste, 

 v-am spus de acum 2 ani ca o sa le pierdeti.” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:”Da, stiu, ca am si avut concurent puternic, si de asta!” 

           Domnul consilier Țocu Cătălin: Dar nu pe dvs. v-a considerat concurent, pe mine m-a 

considerat. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:” Am zis ca am avut concurent puternic.” 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: “ Am invins oricum.” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:”Ai infrânt, stiu!” 
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          Preşedintele de şedinţă, doamna   consilier  Gabriela Matei :  Daca nu mai sunt discutii, 

revenim la ordinea de zi, supun la vot  proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine 

este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

     Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

 

          Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  18 voturi  pentru). 
 

           II.PH.nr.345 din 01.08.2024 (inscris suplimentar pe ordinea de zi a 

sedintei CL din 01.08.2024) privind alocarea sumei de  115.242,45 lei  cu  TVA 

inclus pentru construire drum de acces in parcarea din incinta Bazei Sportive, 

situata pe str.Ciprian Porumbescu nr.44, din municipiul Husi, judetul Vaslui- 

initiator primarul municipiului Husi. 
           Preşedintele de şedinţă, doamna   consilier Gabriela Matei  precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     
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•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

         Preşedintele de şedinţă, doamna   consilier  Gabriela Matei : Sunt discutii la acest proiect de 

hotarare? 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: „Am vazut ca este un aviz „ sub rezerva”, doamna  ne-a 

promis ca v-a rezolva problema.” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Domnule Bobârnat, va spun in 

singur lucru, dvs. de cand sunteti consilier, de 20 de ani, v-as pune o intrebare, ca sa introduci o 

suma de bani in buget.....” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Trebuie sa ai sursa de finantare. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Nu cred. Ca sa introduci o suma 

de bani in buget pentru o investitie, trebuie sa ai valoarea investitiei. In momentul in care vei avea 

valoarea investitiei, vei gasi si sursa ca sa o introduci in buget. Deocamdata, astazi s-a aprobat 

valoarea investitiei.” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: „Nu ar trebui identificata si sursa?” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “O sa gasim si sursa. Nu este nici o 

problema, de asta suntem consilieri , sau vom fi.” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: „Asta este ordinea”. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Nu, asta este ordinea! De obicei, 

nu se poate inscrie suma in buget, fara sa ai valoarea inverstitiei.” 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: Domnule Bobârnat, scrie 

in Legea nr.273/2006, actualizata. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:”Ca sa o treci in buget, trebuie sa ai sursa de finantare.” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Dar am trecut suma in buget, 

domnule Bobârnat?” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:” Nu, dar am aprobat cheltuiala.” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Ce ati aprobat?” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: ”Am aprobat suma respectiva”. 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: “ In Legea finantelor 

publice, spune: “pentru a introduce in bugetul local , se aproba documentatiile tehnico-

economice, se stabileste ulterior “prioritatea”, functie de sursele de finantare. Scrie in Legea 

nr.273/2006, actualizata.” 

        Preşedintele de şedinţă, doamna   consilier  Gabriela Matei :  Daca numai  sunt alte  discutii, 

supun la vot  proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

     Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 
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10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  18 voturi  pentru). 
 

            III.PH.nr. 346 din_01.08.2024  privind  actualizarea indicatorilor 

tehnico-economici pentru obiectivul   "Modernizare  prin asfaltare străzi de 

interes local în municipiul Huşi, judetul Vaslui " – initiator primarul 

municipiului Husi. 
         Preşedintele de şedinţă, doamna   consilier Gabriela Matei  precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna   consilier  Gabriela Matei : Sunt discutii la acest proiect de 

hotarare? Daca nu sunt discutii ,supun la vot  proiectul de hotarare în variantă propusă de 

inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

     Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 
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9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta X - - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

 

          Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  18 voturi  pentru). 

 
         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:  “Casa de Cultura, cand o mai aduceti in discutie, 

domnule primar? Nu se aude!?” 

           Preşedintele de şedinţă, doamna   consilier  Matei Gabriela  : Daca nu mai sunt alte 

subiecte de discutat ,  declar   închise lucrările  ședinței  extraordinare  a Consiliului Local  

al Municipiului Huşi  din  01 august 2024 . 

              

 

    PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                             SECRETAR GENERAL,   

             Gabriela Matei                                                 jr.Monica Dumitrașcu  

 
 
 
 
 
 
 
 
     Întocmit, 
     Consilier  
 Anișoara Oprea  


